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Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 3/2022 

konaného dne 10. 3. 2022 
 
Přítomni: 

1. Josef Komínek 4. Václav Venhauer (předseda) 

2. Vladimír Malý 5. Milan Mokrý 

3. Josef Jambor 6. Hana Škodová 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jana Nagyová 5. Petr Piáček 

2. Jan Kerber 6. Aleš Kratina 

3. Hana Stuchlík Kašpaříková 7. Zdeněk Navrátil (místopředseda) 

4. Jan Mokříš 8. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Hosté: 

1. Miroslav Houška (náměstek hejtmana) 

2. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

3. Radovan Necid (Krajská správa a údržba silnic Vysočiny) 
 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy;  

5. Diskuze, různé; 

6. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
Václav Venhauer, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise není usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy komise schválen. K zápisu ze 
zasedání č. 2/2022 nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Václav Venhauer provedl kontrolu plnění úkolů a usnesení z posledního zasedání dopravní 
komise. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Pavel Bartoš předložil následující informace: 



 

Čís. jednací: KUJI 25953/2022 

Číslo stránky: 2 
 

- příprava na zahájení stavební sezóny, probíhají výběrová řízení na akce schválené 
z rozpočtu kraje – např. II/152 Hrotovice – Dukovany, 2. stavba, okružní křižovatka, 
Humpolec ulice Lužická, Okarec – úprava násypového tělesa, Jaroměřice nad Rokytnou 
– průtah; 

- probíhají jednání s obcemi ohledně objízdných tras a uzavírek. 
 
V následné diskusi byly řešeny současné nabídky firem a jejich ceny. 
Na základě dotazu Vladimíra Malého pohovořil Miroslav Houška o plnění závazků kraje 
v souvislosti s nedostupnými finančními prostředky u Sberbank.  
Hana Škodová se dotázala na rozpočet okružní křižovatky v Hrotovicích. 
Pavel Bartoš uvedl, že předpokládaná cena je 45 mil. Kč bez DPH. 
 
 
4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy 
Pavel Bartoš předložil následující informace z oblasti veřejné dopravy: 

- vývoj cen energií a pohonných hmot – cena za dopravní výkon bude sanována až při 
uzavírání smluv na rok 2023; 

- s účinností od 1. 4. 2022 dojde ke změně nastavení cen jízdného pro slevové skupiny 
dětí, studentů a seniorů – sleva bude snížena ze 75 % na 50 %; 

- výpověď ze smlouvy od ČAD Blansko a. s. v oblasti Pelhřimovska k 31. 7. 2022 – 
dopravce zajišťoval pouze 3 linky (cca 70 tis. km za rok), probíhají jednání s dopravci 
o náhradě; 

- JHMD – na základě žádosti Ministerstva vnitra ČR (MV) bylo vydáno stanovisko 
Ministerstva dopravy ČR, u MV je vedeno sporné řízení, k rozhodnutí by mělo dojít na 
přelomu března a dubna, jedná se o opakované rozhodnutí; 

- VDV - jsou řešeny tarifní záležitosti přesahů a způsobů odbavování; 
- byla schválena veřejná zakázka na elektronické odbavování cestujících. 

 
 
5. Diskuze, různé 
Radovan Necid podal informace z Krajské správy a údržby silnic Vysočiny. Únor byl oproti 
předchozím měsícům v rámci zimní údržby velmi příznivý. Ve skladech je zhruba 40 % zásob 
soli. Jsou připravovány stavby z přílohy D1A rozpočtu, veřejná zakázka na mosty již byla 
vypsána. V závislosti na počasí probíhají náhradní práce (opravy výtluků) vlastní studenou 
balenou asfaltovou směsí. KSÚSV počítá s úvěrem ve výši 100 mil. Kč na strojní investice. 
Určité prostory KSÚSV jsou v současné době využity k uskladnění humanitární pomoci.  
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 14. 4. 2022 od 14:00 hodin. 
 
 
6. Závěr 
Václav Venhauer poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Václav Venhauer 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina  
 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 14. 3. 2022. 


